
Olot baixa un 3% el consum el�ctric, per� la factura ha

augmentat un 19

La pujada de les tarifes deixa sota m�nims l'esfor� de l'Ajuntament per

reduir la despesa

OLOT | XAVIER VALERI

"Hem fet una feina de formiga que s'ha enfrontat a unes pujades de preu exagerades", va valorar el regidor

d'Hisenda, Josep Gel�s (CiU). Segons ell, el resultat de l'esfor� ha estat un estalvi d'un 3 a un 4% des de l'inici de

la contenci� ?energ�tica. El problema �s que  a pesar de la baixada en quilowatts, el cost econ�mic els ha pujat

un 19%.  La causa, segons va atribuir Gelis, ha estat l'augment de les tarifes. �s a dir del preu estipulat per les

companyies pel consum. L'esfor� de formiga va consistir a posar temporitzadors per evitar que els llums

quedessin encessos a la nit, a coordinar al l�mit amb el sol el llum de les faroles i a limitar al m�xim el consum

dels aparells inform�tics. La voluntat de  reduir la despesa energ�tica dels edils olotins va arribar als noticiaris

estatals quan van decidir tancar els sem�fors de nit, cosa que al f inal la pressi� medi�tica va evitar.

L'augment del preu condicionar� la contractaci� del subministrament d'energia el�ctrica a l'Ajuntament. El primer

pas per l'establiment del nou conveni va ser l'aprovaci� per majoria del plec de cl�usules administratives i

l'ober tura de la licitaci� per a la ?contractaci� del subministrament d'energia el�ctrica a l'Ajuntament d'Olot.

Gelis va explicar que en la contractaci� l'ofer ta econ�mica tindr� un 65% d'incid�ncia, mentre que la t�cnica en

tindr� un 35%. Tamb� va considrar que la gesti� de les avaries inf luir� molt. Un altre detall que va descobrir �s

que la contractaci� "segons est� previst, en aquest moment, en el mapa el�ctric no pot anar directament a les

productores sin� que s'ha de fer a trav�s de les comercialitzadores.

La primera intervenci� va ser la de J�lia Sala (PP), qui va demanar "tenim una empresa aqu� a Olot, a la comarca,

i aix� ha de ser molt positiu de cara als despla�aments i el manteniment del nostre Ajuntament. Per tant demano

que es tingui en compte i si aquesta empresa s'ajusta a les bases de licitaci�". El representant de Plataforma,

Ignasi Mulleras, va dir "conf iem que ho facin b�".  El por taveu del PSC, Josep Guix, va demanar un esfor� m�s

impor tant en la contenci� de la despesa el�ctrica i m�s control en el llum dels equipaments espor tius.
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